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ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΔΙΚΑΣΤΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΕΛΛΑΔΟΣ

Ο.Δ.Υ.Ε.

ΠΑΡΑΚΑΤΩ ΘΑ ΒΡΕΙΤΕ ΕΡΩΤΗΣΗ ΤΟΥ ΒΟΥΛΕΥΤΗ Β'
ΑΘΗΝΑΣ, κ. ΦΩΤΗ ΚΟΥΒΕΛΗ ΜΕ ΘΕΜΑ: "ΑΛΥΤΑ

ΠΑΡΑΜΕΝΟΥΝ ΤΑ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ ΤΩΝ ΔΙΚΑΣΤΙΚΩΝ
ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ"

ΣΥΝΑΣΠΙΣΜΟΣ ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΙΚΗΣ ΑΡΙΣΤΕΡΑΣ

ΦΩΤΗΣ ΚΟΥΒΕΛΗΣ, ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Β' ΑΘΗΝΑΣ

Ερώτηση της 22/1/2009

Προς τους κ.κ. Υπουργούς Δικαιοσύνης και Οικονομίας και Οικονομικών

Θέμα: " Άλυτα παραμένουν τα προβλήματα των δικαστικών υπαλλήλων"

Σε παλαιότερη ερώτησή μας (4.3.2008), στο πλαίσιο του Κοινοβουλευτικού Ελέγχου,
σχετικά με τα οξυμένα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι δικαστικοί υπάλληλοι της
χώρας, υπογραμμίζαμε ότι: «Πολλά δικαστήρια και υποθηκοφυλακεία λειτουργούν
μόλις με το ήμισυ του απαιτούμενου αριθμού υπαλλήλων, ενώ οι συνεχείς αποσπάσεις
σε μη δικαστικές υπηρεσίες, αλλά και οι ανεπαρκείς, ακατάλληλες έως και επικίνδυνες
κτιριακές υποδομές σε πολλές πόλεις της επικράτειας, επιδεινώνουν τα ήδη υφιστάμενα
προβλήματα και διαμορφώνουν απαράδεκτες συνθήκες εργασίας», ενώ τονίζαμε το
γεγονός ότι οι δικαστικοί υπάλληλοι παραμένουν οι χαμηλότερα αμειβόμενοι
εργαζόμενοι στον κρίσιμο τομέα της Δικαιοσύνης, αφού οι αμοιβές τους δεν είναι
ανάλογες με άλλων εργαζομένων σε αντίστοιχες συνθήκες εργασίας.
Ο αρμόδιος Υπουργός Δικαιοσύνης, αναγνωρίζοντας το μέγεθος του προβλήματος στην
από 26.3.2008 απάντησή του, αναφέρει ότι το Υπουργείο έχει μεριμνήσει για την
πρόσληψη 465 δικαστικών υπαλλήλων, με διαγωνισμούς του ΑΣΕΠ, οι οποίοι
βρίσκονται στο στάδιο της αξιολόγησης, ότι έχει ζητηθεί η ενίσχυση του προσωπικού
των δικαστικών υπηρεσιών μέσω ΟΑΕΔ και ότι έχει εγκριθεί από το Υπουργείο
Οικονομίας και Οικονομικών, η πρόσληψη επιπλέον 200 δικαστικών υπαλλήλων για το
έτος 2008, ενώ το Υπουργείο βρίσκεται σε συνεχή διάλογο με τους εκπροσώπους των
δικαστικών υπαλλήλων για την εξεύρεση κοινά αποδεκτών λύσεων, ως προς τα λοιπά
αιτήματα των εργαζομένων.
Ωστόσο, σήμερα, οι δικαστικοί υπάλληλοι όλης της χώρας προχωρούν σε
κινητοποιήσεις, καταγγέλλοντας εκ νέου, τη δραματική εικόνα που επικρατεί στο χώρο
της απονομής Δικαιοσύνης, με την έλλειψη αιθουσών και προσωπικού, την έλλειψη
υλικοτεχνικής υποδομής και μηχανοργάνωσης, την καθυστέρηση, ανακύκλωση και
εκκρεμότητα των δικαστικών υποθέσεων και την ταλαιπωρία των πολιτών, δικηγόρων,
δικαστών και δικαστικών υπαλλήλων.

Με δεδομένο ότι το κύρος και η λειτουργία της Δικαιοσύνης πλήττεται βάναυσα από τις
διαρκώς επιδεινούμενες εργασιακές συνθήκες στα πολιτικά, ποινικά και διοικητικά
δικαστήρια, καθώς και στις εισαγγελίες, τα έμμισθα υποθηκοφυλακεία και τα
κτηματολογικά γραφεία της χώρας,

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί:
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Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθενται να προβούν:
• για την αύξηση, ανακατανομή και κάλυψη όλων των κενών οργανικών
θέσεων των δικαστικών υπαλλήλων,
• για την εξασφάλιση της απαιτούμενης υλικοτεχνικής υποδομής και
μηχανοργάνωσης,
• και για την ικανοποιητική αύξηση του επιδόματος ειδικών συνθηκών των
δικαστικών υπαλλήλων.

Ο ερωτών βουλευτής, Φώτης Κουβέλης

 


